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Geachte heer van Schaik, 
 
Op 18 december 2023 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieveror   
dening van de gemeenteraad, schriftelijke vragen bij het college ingediend over de 
aanbesteding maaien gazons. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt. 
 
Voorafgaand aan de beantwoording van de vragen merken wij op dat parallel aan de 
binnenkomst van de vragen er een raadsmemo in concept gereed was waarin wij de 
raad willen informeren over het resultaat van de doorlopen aanbestedingsprocedure voor 
het maaien van gazons in onze gemeente en over de aanbesteding voor het maaien van 
ruigte en bollenloof. Wij bieden die raadsmemo gelijktijdig met de beantwoording van uw 
vragen aan u aan en aan alle overige raadsleden 
 
Vraag 1: 
Afgelopen jaren hebben we als gemeente veel klachten ontvangen over het  
maaiwerk van  inwoners. Hoe  gaat  het  college  ervoor  zorgen  dat  de gestelde 
eisen en kwaliteit in de nieuwe opdrachten vanaf het eerste moment worden 
nageleefd?  
 
Antwoord: 
Zoals in de raadsmemo is te lezen zullen we het toezicht op de gestelde eisen en de 
kwaliteit van de uitvoering op basis van werkafspraken door de toezichthouder 
wekelijks laten monitoren en daarop maandelijks laten rapporteren. Voor de nog niet 
definitief gegunde aanbesteding voor het maaien van ruigte en bollenloof is in de 
raadsmemo eveneens de wijze van toezicht beschreven en de aspecten waarop 
controle plaats gaat vinden. Proactief toezicht zal in ieder geval plaats gaan vinden op 
het halen van de geldende termijnen door de aannemer conform het bestek.  
 
Vraag 2: 
Waarom heeft het college niet vóór publicatie van de gegunde opdrachten  
op TenderNed de gemeenteraad (vertrouwelijk) geïnformeerd?  
  
Antwoord: 
Wij hebben de raad 21 juni 2023 aangegeven u te informeren over de resultaten van 
het aanbestedingstraject en u te betrekken op reguliere terugkoppelmomenten als het 
gaat om maaien. Gelet op de normale werkwijze rondom aanbestedingen is het niet 
gebruikelijk de raad tussentijds te informeren. Pas als de informatie openbaar is, dan 
kunnen dergelijke zaken worden gedeeld. Het aanbestedingstraject is als te doen 
gebruikelijk verlopen. De enige afwijking van ons voornemen is dat er geen maximum 
aan het aantal percelen is gesteld ten aanzien van het aantal percelen per 
ondernemer. Één aannemer heeft drie percelen op het grasbestek gewonnen. Een 
andere aannemer heeft het tijdelijke bestek maaien grasbestek 2023 gewonnen. De 



 

uitkomst van definitieve gunning op het grasbestek is redelijk recent, 28 november, 
bekend geworden. 
 
Vraag 3: 
Waarom heeft het college het gunningsadvies van het beoordelingsteam  
niet vertrouwelijk gedeeld met de gemeenteraad?  
 
Antwoord: 
Er was en is geen aanleiding deze informatie (tijdens het aanbestedingstraject) te 
delen met de gemeenteraad. Het aanbestedingstraject is als te doen gebruikelijk 
verlopen, met publicatie van de gemotiveerde gunningsbeslissingen op TenderNed. 
Het is ook niet gebruikelijk de raad te informeren over een lopende 
aanbestedingsprocedure. Dit betreft uitvoering, het mandaat daarvan ligt bij het 
college. 
 
Vraag 4: 
Is het college van mening dat de gemeenteraad actief is geïnformeerd inzake  de  
stand  van  zaken  als  tevens  de  voortgang  van  de  nieuwe aanbesteding maaien 
gazons  zoals wethouder Pluimers in commissievergadering van  21 juni 2023 heeft 
toegezegd?   
a.   Zo ja, uit welke stukken blijkt dit volgens het college?   
b.   Zo nee, wat is de verklaring van het college dat 
de gemeenteraad  niet actief is geïnformeerd?  
 
Antwoord: 
We hebben u op diverse momenten geïnformeerd.  
 
In de eerste tussenrapportage van mei 2023 is het volgende onder Programma 3, 
Beleidsproduct 322 opgenomen:  
  322 Groen (€ 313.000 N)       

• Door exponentiële toename van kosten voortvloeiend uit het maaibestek is 
structurele ophoging van het budget á € 199.000,- oplopend tot € 375.000 
vanaf 2024 noodzakelijk. Oorzaak voor deze toename is marktwerking en 
inflatie. 

 
Op 21 juni is het onderwerp maaien en de aanbesteding hiervan besproken tijdens de 
commissievergadering. 
 
In het totaalpakket van onderwerpen rondom maaien is de raad op 12 oktober 2023 een 
memo “Procedure raad van Arbitrage inzake verzoek bijbetaling” aangeboden die op 31 
oktober op de lijst van ingekomen stukken stond. 
 
Weliswaar hadden wij er bij er beter aangedaan om eerder  in december een memo op 
te stellen, maar vanwege de diverse onderwerpen rondom maaien (zie ook memo’s) is 
dat niet gelukt. Daarvoor bieden wij onze excuses aan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
  
 

 


